
PROTOKOLL FRA Styremøte 29. april 2021

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Stein Aune, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 29.04.2021 kl 2000

Sted: 

Til stede

Sak nr 20210034 Regnskap 2020

Regnskap gjennomgås, avsettes midler til vedlikeholdsfond.    
Styrehonorar godkjennes.  

Årsregnskap signeres.  

Vedtak:
Regnskap godkjennes.

Styrehonorar kr 100.000,- for 2020 godkjennes.

Revisorhonorar kr 4000,- godkjennes.
Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210035 Elbil-ladere

Gjennomgang av tilbud, sette parameter.  

Gjennomgang lovverk kostnadsfordeling

Mulig vedtektsendring

Kommentar:
Styret mottar nytt oppdatert tilbud fra Ohmia innen fredag 30.4.

Styret velger å gå videre med tilbud fra Skansen for eie av anlegg, og tilbud fra Ohmia for leie av
anlegg. Styret setter seg bedre inn i disse tilbudene og kommer med sin innstilling til årsmøtet.
Tatt til orientering

Sak nr 20210036 Beising av benker mv. 

Frivillige til å beise, eller møtes styret en dag?  

Kommentar:
3500,- for rimelige nye benker på OBS-bygg.

Styret tar en status på de benkene vi har og vurderer å ta en kveld sammen for å oppgradere/beise
de benkene vi har når det blir varmere i været.
Tatt til orientering
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Sak nr 20210037 Gruslegging av sti

Se forslag om gruslegging e.l. på sti fra nørd-østre hjørnet. Dette er mulig kommunalt, men jeg
foreslår at vi legger grus/sand der og spør pent om lov i etterkant.  

Vedtak:
Thomas sjekker med TBT om de kan gruslegge denne stien.  

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210038 Oppmerking av p-plasser

Se innsendt forslag

Vedtak:
Styret v/ Thomas sjekker om TBT kan utføre dette.

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210039 Merking av MC-plasser

Se forslag

Vedtak:
Vedrørende handikap-plasser finner styret dette ikke hensiktsmessig. Styret undersøker imidlertid om
dette er lovmessige krav.

Vi merker egne plasser for MC/Scooter, enten ved merker i bakken eller egne skilt
Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210040 Sykkelbom ved MM 171

Se innmeldt sak. Har vært tema tidligere og Stein skule snakke med TBT om dette, herunder flytting
av bommen til nord-vestlig hjørne.  

Vedtak:
Styret ber TBT om å fjerne den bommen som er veltet, og lar den andre bommen stå.

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210041 Spyling av garasjeplasser

Slik som tidligere. Dog, forsikres at det ikke dannes hauger med rask.  

Vedtak:
TBT spyler garasjeanleggene tirsdag 4. mai. Styret melder fra om at det ikke må dannes hauger med
rask.

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210042 Søppelordning 1. byggetrinn/sameiet
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Ref. epost fra styet i sameiet:

Hei.

På vegne av våre beboere i Sameiet Moltmyra ønsker styret en redegjørelse på søppelordningen for
byggetrinn 1 sør. Etter opphopning av søppel, spesielt ved høytider og særlig ved jul og nyttår vil det
bli fult i containerne våre, slik at våre egne beboere ikke får kastet sitt søppel. Det observeres og
mottas klager på, at beboere fra andre deler av grendelaget kaster søppel i våre containere nesten
daglig.

Vi kan ikke se at vi har mottatt refferat på årsmøtet som ble avholdt 9. juni . Vi ser heller ikke at det
har blitt offentliggjort noe på grendelagets hjemmeside.  

Styret ønsker en snarlig tilbakemelding på disse to sakene. På forhånd takk!

Med hilsen

Styret i Sameiet Moltmyra

Vedtak:
Grendelaget merker containerne med klistremerker som viser hvem som har adgang til å benytte
disse.

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210043 Oppgradering av lekeplasser

Det er mottatt tilbud fra Way2Play på oppgradering av våre lekeplasser på nord og sør siden. Totalt
350.000,-

- korrigering av høyde på husker/disser (lekeplass nord)

- utskiftning av eksisterende, stor og sliten rød bil, og bytte til feks lekebåt (lekeplass nord)

- barkematte 65 kvm (lekeplass sør)

- 2 babyhusker/disser i eget «stativ» (lekeplass sør)

- liten platt utenfor/ved oppgradert/ny sandkasse (lekeplass sør)

- 2 sittegrupper/benker (lekeplass sør)

- lite lekehus m/sklie (lekeplass sør)

- innkjøp, frakt og montering av ovvenevnte

Vedtak:
Styret går videre med tilbudet, men velger å kjøpe egne billigere benker og gjøre enkelt vedlikehold
selv. Dette vil redusere totalprisen noe.

Det er satt av 250.000,- i budsjettet for dette, og det finnes i tillegg midler fra fjorårets overskudd.
Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210044 Hekk ved MM 31

Det bes om bevilgning av midler til planting av hekk i ytterkant av plen ved MM 31 / bom nord.

Vedtak:
Styret ønsker å vite om dette er et ønske fra flere enn innsender. Vedtas under denne forutsetning, og
at hekken plantes på dugnad.
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Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Bjørn Flemming Iversen, Leder Stein Aune, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem

Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 29. april 2021 den 29.04.2021 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 29.04.2021
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 29.04.2021
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 30.04.2021
Styremedlem Stein Aune (sign.) 30.04.2021
Styremedlem Elin Johanne Hitchman (sign.) 06.05.2021


